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Möten och insatser under året 

Verksamhetsårets fiskestämma hölls den 12 mars på Norsholms vilt. Styrelsen har under året haft 

fem stycken styrelsemöten.  

Viktor Månsson, Norrköpings kommun, är fortsatt adjungerad till styrelsen. 

Styrelsen har fortsatt arbetamed att ta fram ett uppdaterat delägarregister. 

Ett provfiske planeras för 2020, förmodligen i slutet av augusti. 

Under 2020 planeras även provtagning av såväl alger som makrofyter (vattenväxter) vid samma 

tillfälle. Provtagning är tänk t att ske under vår respektive höst. 

Den nya hemsidan är fortsatt en av föreningen informationskanaler och adressen är densamma som 

tidigare, http://www.glansfvo.se/. 

Vi har inte fått någon leverans av sättål från Danmark för utsättning. Vi arbetar för att gå över till 

glasål istället. 

Vi har fått tillstånd för skyddsjakt på storskarv. Beslutet lyder enligt nedan 

Beslut Länsstyrelsen meddelar medlemmarna i Glans Fiskevårdsområde med stöd av 29§ och 9b§ 

jaktförordningen (1987:905) att utan hinder av gällande frislysningsbestämmelser fälla eller låta fälla 

högst 4oo storskarvar (mellanskarvar) under tiden april samt 15 augusti-31 december i sjön Glan 

Östergötlands län. Länsstyrelsen meddelar samtidigt tillstånd, med stöd av samma förordning till 

äggprickning av högst 500 ägg årligen under tiden 1 mars – 10 maj i sjön Glan Östergötlands län.  

Länsstyrelsen meddelar även tillstånd, med stöd av 21 § jaktförordningen, att utan hinder av 

bestämmelserna i 31 § första stycket jaktlagen att medgiven skyddsjakt får ske från motordrivet 

fortskaffningsmedel. Tillståndet gäller t.o.m. 2021-12-31. 

Två av sjöns fisketillsynsmän har gått en förnyelsekurs under 2019. Förhoppningsvis kommer fler att 

gå samma kurs under 2020. 

Representanter från styrelsen har även deltagit i arbetet i Nedre Motala Ströms och Bråvikens 

vattenråd. Diskussioner förs om att anlägga våtmark (-er) för att minska närsaltstillförseln via 

Hagnerydsbäcken. 

  



 

 

 

Fiskekortsförsäljning 

Försäljningen av fiskekort sjönk kraftigt under 2019 jämfört med 2018. Styrelsen är dock inte 

bekymrad över detta eftersom föreningens ekonomi är mycket god och variationen i gösens 

population brukar svänga av naturliga orsaker. 2020 års provfiske får utvisa hur tillgång och 

åldersfördelning på gös ser ut. En allt större andel fiskekort säljs via iFiske. 

 

Ekonomi 

Föreningens räkenskaper framgår av särskild redovisning. 

 

Slutord 

Föreningen arbetar aktivt med insatser enligt åtgärdsförlag i fiskevårdsplanen för att långsiktigt 

bevara Glans fiskbestånd och på så sätt bidra till att vi fortsatt får ha en rik fiskfauna i Glan. Styrelsen 

arbetar också för att underlätta fisket genom att sjökort har tagits fram och nu även finns i digital 

version. Projektet med att flytta lekmogen ål förbi kraftverken fortsatte även under 2019.  

 

Med dessa ord lämnar vi över till fiskestämman att besluta om bland annat val av styrelse för 

kommande verksamhetsår. 
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